
Referat styremøte 18.08.2021 
Sted og tid: Brekstad, 18.30 

Dette er for det meste saker som er behandlet elektronisk siden forrige møte. 

Saksliste: 

1. Tilsendt NKK 

- Høring lydighetsprøver (7/6) 

- Høring rallylydighet (20/5) 

- Oppfordring om å arrangere hundepromenaden 18/9 og 19/9. Agria støtter en veldedig 

organisasjon med 10,- pr. startende. Uaktuelt for oss siden vi arrangerer utstilling den 

helgen. 

- Søknad om momskompensasjon (10/6) godkjent. Vi bes om å sende revisorrapport på 

eget skjema for ettertiden. 

- Endringer i agilityregelverket (25/5) utsettes pga. NKKs økonomiske situasjon. 

- Tildelt ekstra støtte for å ta inn en annonse for VIPPS. 

- Hundens dag 28/8, arrangeres ikke av avd.  

 

2. NRK oppfordret avdelingene til å søke om storcert på utstilling dette året. Vi søkte og fikk til 

vår utstilling i september. 

 

3. Jaktprøver anerkjent av NKK.  

 

4. Avholdt jaktkurs 31/7 og 1/8. Har alle betalt? Ok.  

 

5. Maria og Viviann gitt anbefaling med hensyn til trinn 1 utdannelse. 

 

6. Status oppstart valp/ unghundkurs med Anja og Viviann. FULLT.  

 

7. Regnskap pr. 30/6-21 viser et overskudd på ca. 22.000,-.  

 

8. Antall medlemmer pr. 1/8- 21: 48stk 

 

9. Sommercamp 2022, Kratte Masugn, i Sverige.  

 

- Diskusjon om treningshelger med og uten instruktører neste sommer.  

 

10. Æresmedlem og eller hederstegn. Noe for vår avdeling? Diskuteres underveis.  

 

11. Investere i utstyr for våre aktiviteter. 

 

- Vedtatt at vi kjøper inn jakttrenings- utstyr i klubbens regi.  

 

12. Eventuelt 

 

Møtet slutt 19.15. 


